

Referat

Bestyrelsesmøde den 8. maj 2025

Deltagere:

Bestyrelsesmedlemmer: Morten (Formand) – Bjarne Boe (Bestyrelsesmedlem) - Gunner (Havnekontor) - Søren (Bestyrelsesmedlem Kasserer) – Jan (Næstformand) – Leif (Bestyrelsesmedlem).

Bestyrelse suppleant: Jes er første suppleant og Per er anden suppleant

Fraværende: Bjarne Boe

Referatet er skrevet ind med rødt

Bestyrelsesmødet er to-delt, først afholdes møde med udvalgsformændene, herefter afholdes et ordinært bestyrelsesmøde.

1. Status fra udvalgene

- Hans / Brosamarbejdet

Brobyggeren er i gang med broerne ved Skyttehuset. SSK laver broen ved Aqua.

- Lars / Broholdet

Havnens broer er klar, og holdet er i gang med at montere de nye redningsstiger. Der bliver sendt dokumentation ind til Tryk. Der bliver monteret nogle ekstra pullerter ved gæstempladserne, så det bliver nemmere for mindre både at lægge til.

- Britta / Festudvalget

Der har ikke været aktiviteter siden sidste møde. Forventer at skulle hjælpe til ved sommerfestarrangementet.

- Jørn / Futte udvalget

Futteholdet har sat sø lygter op, og der er skåret grene væk ved broerne. Der bliver generelt lavet en del små reparationer rundt omkring ved broerne. Der er lavet en to-doliste fra broamarbejdet, med opgaver som klares igennem sæsonen.

- Gunner / Havnen

Havnekontoret lægger op til at der bliver sat fokus på hvordan ejerskabet af både i bådællesskab skal/bør være. Som udgangspunkt bør økonomien i båden være delt ligeligt imellem parterne.

- Karin / Hus- og Plads udvalget

Er kommet godt i gang, og der er som hvert år, rigeligt at tage fat i. Der er blevet for stor afstand imellem skraldespandene, så vi ser en del affald smidt på jorden. GD ansøger hos kommunen om et sæt skraldespande ekstra. Der bliver lavet en løsning til græsstykket ved parkeringen, så det bliver nemmere at trimme græsset fremover.

- Jes / Redaktionsudvalget

Ankeret er færdigt og på vej ud i postkasserne hos medlemmerne. Redaktionsudvalget og Webmaster sejler en tur snart og får fotograferet de sidste broer til brolodsen.

- Jesper / Sikkerhed
- Per / Supportudvalget

Herefter kun bestyrelsen og suppleanter

2. Gennemgang af sidste mødes referat
3. Havnen

- Nyt tilbud fra Beas på el stander til vinterpladsen. Opdateret tilbud på standere til vinterpladsen, og prisen er ca. 80000 for 4 stk. Vi afventer lige aftale med kommunen vedr. stikledning. Der indkaldes til møde med projektleder på Skimminghøj projektet Hans Brandi.
- Nyt fra Rambuk udvalget. Der arbejdes videre. Udvalget består nu Morten, Flemming, Bo, Søren, Gunner og Hans. Der sendes nye skitser til en skibssingeniør. Jess vil gennem sine kontakter i Holland forsøge om der kunne være mulighed for et godt tilbud fra en bådbygger her.
- Bådfællesskab – Efter en drøftelse af bådfællesskab var der tilfredshed i bestyrelsen i forhold til den åbenhed og synlighed der er blevet i forhold til bådfællesskaber i Ry Marina. Bestyrelsen har tillid til at når der indrapporteres et bådfællesskab til Havnekontoret, så er det et bådfællesskab der bygger på fælles ejerskab og ikke proforma fælles ejerskab. Skulle der opstå mistanke om proforma bådfællesskaber er bestyrelse klar til at reagere på det i forhold til reglerne for bådfællesskab.

•

4. Korrespondancer til og fra Ry Bådlaug / Ry Marina siden sidste møde:

- Tilbud på forsikring fra Top Danmark – der henvises til tidligere fremsendt mail til bestyrelsen. Vi har fået et fint tilbud fra Top Danmark hvor der ikke stilles krav om sikringsgruppe 20, så vi derved kan opnå fuld forsikring fremover, og ikke er begrænset til 60% dækning. Vi holder et møde med dem, og får udspecificeret eventuelle krav.
- Vi er nu medlem af Ry+ - støtte-medlemsskab 1200 kr. på år.

- Foreningsaften i Ry. 6 september. Vi får lavet en lille folder med reklame for foreningen. Folderen vil også kunne bruges fremover til formål i Marinaen. Morten og Jes stiller op med en lille stand.

5. Punkter til drøftelse og evt. beslutning:

- Gennemgang af regulativer og reglement. Vi har fået et tilbud om hjælp til ændringer af vedtægter mv. fra formanden for Tursejlerne - Leif Nielsen, Mobil: +45 40 16 30 09, Mail: leif@dansketursejlere.dk, Vesterhavnen 5, 5800 Nyborg. Søren tager kontakt til Leif.
- På sidst møde blev det besluttet at - Vi laver en brugerundersøgelse om der er et behov for Porta Potti tømning blandt medlemmerne. JC laver skriv som Gunner udsender. Så finder vi ud af hvor stort behovet er.
- På sidste møde blev det besluttet at - Der afholdes medlemsmøde mandag d.19 maj kl. 19.30. Der udsendes indbydelse på mail ca. 14 dage før. Mødet bliver flyttet til d.2/6. Der sendes indbydelse ud sammen med brugerundersøgelsen.
- Vandlegeplads til genovervejelse/drøftelse. Vi inddrager medlemmer som har udtrykt interesse omkring emnet, og genoptager arbejdet med at etablere en vandlegeplads på marinaen. Vi støtter det som udgangspunkt ikke økonomisk, men lægger arbejde i det. GD indkalde til første møde i udvalget der nu består af Leif, Morten og Gunner fra bestyrelsen og der inviteres to – tre medlemmer.

6. Evaluering af arrangementer og planlægning af kommende

- Velkomst Arrangement for Nye medlemmer – lørdag den 30. august kl. 14. Havnekontoret tager ansvar for planlægning af arrangementet og Per aftaler med Britta.

7. Kommende måneds opgaver

-

8. Regnskab, budget, bevillings- og beslutningssager

- Ny bogholder – vi har mulighed for at få hjælp til bogholderi opgaver eller support til bogholderi vedr. Winkas gennem dette firma. <https://optimize.dk/> GD overtager rollen som bogholder, og vi får så support og hjælp til moms, skat og årsregnskab af Optimize, som har stor erfaring med bogholderi og revision af foreninger, samt har kendskab til Winkas.

9. Bordet rundt / Evt.

10. Næste møder: tirsdag den 24. juni kl. 18.